

Referat af fællesmødet 17. februar 2015

Til stede:

Gymnastik (Tina), løb (Lone), atletik (Bent), petanque (Knud), håndbold (Hanne), Fodbold (Martin), cykling (Torben) samt fra bestyrelsen: Poul, Søren, Torben P og Gudrun (referent)
Afbud: Tennis og badminton samt fra bestyrelsen. Kirsten.

Pkt. 1. Siden sidst v/ Gudrun

Oienterede om div. Kurser. De fleste heraf er sendt også til alle udvalgsformænd
Gudrun har selv tilmeldt sig et online kursus i hjemmeside-forslag – tidligere afholdt online kursus var forløbet godt.

8752 vil gerne bringe de første udvalgs-beretninger allerede i marts-nummeret for at "varme op" til generalforsamlingen. De, der kan nå det i løbet af få dage, kan få den med, ellers skal beretningerne være afleveret senest 1. marts og vil så i forkortet udgave blive bragt i april-nummeret. Beretningerne lægges inden generalforsamlingen på hjemmesiden i deres fulde længde.

Pkt. 2. Kræmmemarkedet v/ Torben, Poul og Søren

Fra håndbold er der tilmeldt 23 seniorspillere til fredag-lørdag

Fodbold har tilmeldt 8 mand til lørdag.

Der mangler tilbagemeldinger fra cykling og badminton + andre afd., - gerne med tilmeldinger til søndags vagter.

Konklusion: Det tegner godt med bemanning.

Torben B. har skaffet gaffeltruck + vogn til transport af varer.

Fra bestyrelsen har Søren, Poul og Gudrun har også meldt sig.

Første ØIF-vagt er torsdag, måske først fredag.

Pkt. 3. Birkefest v/ Poul

Orienterede om salget af Birkefest-teltet og den debat, det har givet anledning til.

Der er nu fælles opbakning om festen.

Torben ønsker klare aftaler omkring en række spørgsmål, inden næste fest løber af stablen - mener at ØIF skal være med i arr. og tjene penge til foreningskassen.

Poul oplyste, at der hurtigt holdes et møde, hvor en række spørgsmål afklares.

ØIF har selv meldt fra på den første Birkefest. Poul deltager som privatperson, ikke som ØIF-repræsentant.

Martin deltog med Borgerforeningens kasket. Mente ikke, at ØIF nødvendigvis skal være med i alt, der giver penge i byen.

Torben understregede, at ØIF var blevet bedt om underskudsforretning.

Bestyrelsen drøfter sagen videre.

Pkt. 4. Planerne med det gl. klubhus v/ Gudrun og Poul

Orienterede om møde med Horsens Kommune, hvor Jagtforeningen, mortorcykelklubben og ØIF havde argumenteret kraftigt for, at huset ikke måtte fjernes, før der var andre lokaler til rådighed, hvilket først ville kunne ske i forbindelse med udvidelse af hallen.

Men havde bedt om en nødtørftig reovering for fortsat at kunne benytte huset i en årrække.

Pkt. 5. Personalefesten

112 tilmeldte – fodboldudvalget, som stod for arrangementet, havde brugt erfaringerne fra sidste fest. Der var prioriteret tid og plads til hygge og snak. Festen var rykket ned i halle n – afgrænset af et forhæng, hvilket virkede fint. Højtaleranlægget fungerer også fint.

Pkt. 6. Generalforsamlingen v/ Gudrun

Der indledes i år med spisning for at tiltrække flere.

De folk, der er på valg (Kirsten, Poul og Søren), er villige til at medtage genvalg. Do skal der findes nye suppleanter. Bestyrelsen blev pålagt at finde kandidater forud for generalforsamlingen.

Pkt. 7. Helhedsplanen/Visionsgruppen/haludvidelsen v/ Torben P

ØIF havde konstateret, at Helhedsplanen ikke havde den store interesse, da den ikke pegede på løsninger af de problemer, foreningen står med. Derimod har en fortsat udskoling på Østbirk Skole stor betydning for halplaner og dermed idrætsforeningens faciliteter og medlemsgrundlag. Derfor vil idrætsforeningen koncentrere sine kræfter om disse udfordringer.

Visionsgruppen består af Karina Kallehauge, Morten Christensen, Carsten Døllerup og Peder Stougaard.

Bestyrelsen mener, at ØIF bør være en del af visionsgruppen, men visionsgruppen er ikke indstillet på udvidelser, men ønsker at idrætsforeningen skal være en af mange visionsgrupper, der arbejder med fremtidsplaner for deres sektor/interesseområde.

Der var enighed om, at invitere Carsten Døllerup til at komme til generalforsamling og give status på udvidelsesplanerne.

Pkt. 8. Henvendelse om deltagelse i aktivitetsdagen i Vestbirk v/ Torben

Løb-Cykling havde tidligere drøftet afholdelse af en duathlon, men havde ikke realiseret det.

Bestyrelsen holder møde med Vestbirk-folkene for at konkretisere, hvad der er muligt/ønskeligt.

Udvalgene orienteres herom, hvorefter de melder tilbage på næste fællesmøde 21. Maj .

Pkt. 9. Samarbejdet med skolen om minilederkursus v/ Gudrun

Østbirk Skole har fremsendt oplæg til samarbejdsaftale omkring praktikophold for elever, der på skolen gennemgår den teoretiske del af minilederuddannelsen.

Oplægget rundsendes til udvalgene. Vi mangler tilbagemelding om, hvornår skolen planlægger kurset

Pkt. 10. Bordet rundt

Atletik. Er i fuld gang med at tilrettelægge forårs- og sommeraktiviteterne. Det er Idrætsmærke og Idræt Om Dagen, som vi plejer.

Kassen ved nedspringsmåttten blev beskadiget af stormen. Skal udbedres.

Cykling. Nyt cykeltøj nyt sælges til denne sæson. De fleste sponsorer er gengangere, men der er også kommet nye til. Torsdag planlægges sæsonen. Starter 29. marts. Desuden holdes sommerfest og klubmesterskab. Harzen-turen ultimo maj er fuldttegnet.

Håndbold. Er i fuld gang med at forberede den kommende sæson. Skal have ny dametræner - har aftale med en ny træner, men der skal skaffes holdledere.

Mangler trænere til nogle af ungdomsholdene, men regner med at få det på plads

Vil gerne have gang i flere hjælpetrænere.

Man har taget pulsen på håndboldafdelinger – det ser ud til at fungere, men nogle ting skal forbedres, bl.a. har udvalget ikke haft ressourcer (hænder) nok til at løse alle opgaver. Derfor har flere forslag fra trænerne fået lov at ligge – de skal nu gennemføres.

Vil kopiere fodboldafdelingens aflønning af ungdomstrænerne med 45 kr. (for at købe dem fri for andet arbejde) – det har været en stor succes. Martin understregede, at der kun betales for det, der er nødvendigt. Nogle har fået lysten til instruktør-arbejdet og er fortsat uden aflønning.

De unge er ved at være klar over betydningen af dette arbejde på cv'et.

Har ved at ”prikke folk” fået nyt udvalgsmedlem - Jan Nørgaard – så der nu er 5 i udvalget. Udvalet ”prikker videre”.

Risikerer at miste Jyllandsserieholdet - Har tabt det hele i foråret - har ikke spillet som før jul.

Samarbejdet med Brædstup for U10 til U18 fortsætter, men der bliver måske ikke brug for det på alle årgange.

Petanque. Træner 3 gange ugen – tirsdag, fredag og søndag.

Deltager i Hvirring - turnering indendørs.

Holder stort stævne 8. marts i Østbirk. Tidligere var der 80 deltagere.

Afdelingen har 44 medlemmer, men vil gerne være flere - prøver med et åbent hus for nye såillere.

Løb. Udskiftning i udvalg og af 3 trænere - 3 nye tiltrådt udvalget, også skaffet ved "at prikke".

Opstart i aften - nyt løbetøj m/ runners (løbetøj) og Trailervården som sponsorer.

5 løbe-niveauer samt powerwalk og walk

Satser på hyggeligt samvær. Lone har deltaget i DGI-møde i Århus m nyt projekt – ØIF-LØB vil være klar efter sommerferie til at stå på projektet.

Gymnastik. Opvisningssæson står for døren. Samtidig skal ny sæson forberedes, og instruktørerne forhøres, om de vil fortsætte. Der arbejdes med nye tiltag, noget for mænd, boksning m.m. Gymnastikudvalget gik ind og bakkede op om initiativet "Østbirk på vægten".

Fodbold. Har opstartsmøde – alle træner-poster er besat.

Seniorerne er i gang, og ungdomsholdsholdene har spillet hele vinteren – der er ikke mange hold, der ikke har haft vintertræning, efter ønske fra trænerne.

Vil hen over foråret undersøge mulighederne for samarbejde med naboklubberne.

Trailergården-cup - afholdes for 3. Gang. Der er kommet mere og mere kontinuitet over arrangementet, der er et rent pigestævne for b og c-rækken.

Har genereret lidt overskud, som er brugt på udvikling af pigeafdelingen, som nu er på ca 100 deltagere.

Ny sponsor på BET35 - har indtil nu givet 2700 kr. - får 25 % af det, folk taber. Det er spillere, der har bedt om tilskuddet overføres til ØIF-fodbold.

Derimod har sponsoratet med SparNord været svært at få løbet i gang - meget få været inde og få et tilbud.

Hjemmeside. Der er ikke sket meget på hjemmeside - Søren og Torben skal have møde vedr. ny hjemmeside.

Efter conventus-kursus bruges systemet nu også til indbetaling af stævnegebyr (Trailergården Cup) – virker tilfredsstillende for de deltagende klubber/hold

Det afholdte Conventus-kurset blev rost.

Pkt. 11. Eventuelt

Sponsor arrangementet i Brugsen fik ikke helt det forløb, som var ventet – Vi troede opgaven var : at opfordre folk til at støtte vores projekt, men vi skulle sælge benzinkort - en træls oplevelse.

Brugsuddeleren orienteres herom.

Projekterne, der skal "i rørene" i Brugsen gennem bestyrelsen skal fortsat indleveres via bestyrelsen (der udvælger ét, hvis der er flere)

Sport Horsens - tilbuddene om gratis lægehjælpe m.m. medtages i 8752

Go'on aftalen er nu klar til at blive intensiveres, da det nu er muligt at udstede benzin-kort.

Lokalereservation – der er 3 muligheder, med de er ikke koordineret. Det er bestyrelsens opgave at finde en løsning.

Næste møde(r):

Fællesmøde 21. maj

Fællesmøde 21. maj.

Fællesmøde 12. august

Fællesmøde 6. oktober

Fællesmøde og julefrokost for alle udvalgsmedlemmer 10. december.